
 

 

Indkomne forslag fra bestyrelsen af Kløverholm Grundejerforening 
 

 

Til behandling på generalforsamlingen d. 16 marts 2016 kl 19:00 

 

 

1. Ændring af §7 

Eksisterende version af §7: 

”En lovlig indvarslet generalforsamling er beslutningsdygtig uanset de mødendes antal.  

 

Generalforsamlingens afgørelser træffes ved simpelt stemmeflertal, hvor der i foreningens love ikke 

er truffet anden bestemmelse. Bestyrelsen eller mindst 3 medlemmer kan begære skriftlig afstem-

ning. Til lovændring kræves 2/3 majoritet blandt de fremmødte.” 

 

Ny version af § 7: 

”En lovlig indvarslet generalforsamling er beslutningsdygtig uanset de mødendes antal.  

 

Generalforsamlingens afgørelser træffes ved simpelt stemmeflertal, hvor der i foreningens love ikke 

er truffet anden bestemmelse. Bestyrelsen eller mindst 3 medlemmer kan begære skriftlig afstem-

ning. Til lovændring kræves 2/3 majoritet blandt de fremmødte. 

På generalforsamlingen tilkommer det hvert medlem én stemme. Ethvert medlem kan give skriftlig 

fuldmagt til et andet medlem. Et medlem kan dog højst afgive 2 stemmer (egen samt én på grundlag 

af en fuldmagt)” 

 

2. Forslag vedrørende fartnedsættende tiltag 

Det er bestyrelsens opfattelse at, ligegyldigt hvilken udformning evt. fartnedsættende tiltag måtte få, 

vil det ikke være muligt at færdiggøre disse før udgangen af 2017. 

Bestyrelsen har taget det tidligere fremsatte forslag vedrørende blomsterkasser til inspiration og ef-

terretning. Et alternativ til blomsterkasser, som der jo ikke har været stemning for på de to tidligere 

generalforsamlinger, kunne være asfalt bump. Disse forventes at blive utroligt dyre. Hvis man ud-

skyder det til der skal ny asfalt på vejene, kunne man til den tid tage det op igen og undersøge om 

der var stemning og budget til at få det lavet samtidigt. 

En anden løsning kunne være plastikbump. De er ikke så dyre som asfalt bump. Vi kender ikke til 

erfaring med disse. Er der stemning for plastik bump, vil vi undersøge nærmere om det er en løs-

ning på fartnedsættelse. Johannes vil gerne fortælle mere om plastik bump senere. 

Bestyrelsen foreslår derfor at: 

”Fartnedsættende foranstaltninger udføres senest 2017 og at bestyrelsen bemyndiges til at udar-

bejde yderligere detailler vedrørende de skitserede plastik bump.” 


